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Opět po roce vydává obecní úřad Velká 
Dobrá svůj magazín, na jehož strán-
kách najdete shrnutí všeho důležitého 
a podstatného, co se v uplynulém roce 
v naší obci událo, stejně tak jako in-
formace o tom, co se chystá a co by vás 
mohlo zajímat.

Na stránkách 4 až 7 jsem se pro 
vás snažil vypsat všechny zprávy, kte-
ré se týkají práce obecního zastupitel-
stva, hospodaření obce, rekonstrukcí, 
stavebních prací, stavebních záměrů 
apod. Přáním všech zastupitelů naší 
obce je, aby se vám všem u nás žilo 

dobře, abyste se cítili bezpečně, po-
hodlně a měli dostatek všemožných 
služeb, ale i sportovních a kulturních 
aktivit.

Mezi události, o kterých se mezi 
občany naší obce hodně mluví, patří 
plánovaná výstavba obchodního centra 
Velká Dobrá (Billy a McDonald´s), proto 
jsem se na straně 7 pokusil vysvětlit, 
co se v této záležitosti dosud odehrálo 
a jaká jsou budoucí pozitiva i negativa. 

Toto téma možná některé občany 
názorově trochu rozděluje, jiná událost 
nás však všechny spojila, a tou byly 

oslavy 100. výročí založení FC Čechie 
Velká Dobrá. Velkému svátku dober-
ského fotbalu jsme v časopise věnovali 
strany 10 a 11, i když by se o tom dalo 
popsat stran mnohem více. Svůj pro-
stor si však zaslouží i další sportovní 
a kulturní akce, naše základní a ma-
teřská škola či spolek zahrádkářů.   

Na závěr bych vám rád popřál hezký 
zbytek léta, hodně radosti a spokoje-
nosti a především vše dobré!

Ing. Zdeněk Nosek
starosta obce Velká Dobrá 
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Doberské sportovní střípky

Fotbalové hvězdy na doberském hřišti
Fotbalisté FC Čechie Velká Dobrá uhájili svoji příslušnost ve 
své skupině I.A třídy. Na zdejším hřišti jsme během sezóny 
mohli vidět i některé fotbalové hvězdy, které nastupovaly 
v soutěžních utkáních proti našim borcům. Za příklad uveď-
me jednoho z nejlepších střelců historie 1. ligy Sparťana 
Horsta Siegla nebo bývalého kapitána Slávie Jiřího Bílka. Pro 
zajímavost pak doplníme, že za tým Vestce nastoupil Michal 
Hrdlička, manžel naší špičkové tenistky Karolíny Plíškové, 
kterému se (bohužel pro nás) zrovna dařilo a Doberákům 
vstřelil dva góly. 

Gratulace Čechii a jejímu předsedovi
FC Čechie letos slaví 100 let od svého založení. Chtěli by-
chom jí tímto pogratulovat a popřát mnoho sportovních 
úspěchů do dalších nejméně 100 let. Zároveň děkujeme za 
obětavou činnost všem jejím bývalým i stávajícím funkcio-
nářům. Zejména bychom chtěli poděkovat jejímu předsedo-
vi Mgr. Vladimíru Dufkovi, který v jejím čele stojí neuvěřitel-

ných 30 let a prožil s ní polovinu svého života. Zároveň mu 
k jeho 60. narozeninám přejeme vše nejlepší, hodně zdraví, 
optimismu a pevné nervy při utkáních FC Čechie!

H.C.M. s.r.o., Rooseveltova 1598, 272 01 Kladno, tel.: 312 246 357, e-mail: info@geodeziehcm.cz, www.geodeziehcm.cz

• pro projekt zaměříme výškopis a polohopis 
zájmového území

• vyhotovíme 3D model terénu s možnou 
vizualizací stavby – spolupracujeme s vaším 
projektantem

• provedeme prostorové vytyčení stavby
• stavbu zaměříme pro zápis do katastru

Kompletní 
servis geodeta 
při stavbě nejen 
rodinného domu

NEBOJTE 
SE ÚŘADŮ, 

NEZTRÁCEJTE 
ČAS!

Velká Dobrá zpráva
Letos se Velká Dobrá dostala
na mapu těch nejlepších řemeslných 
zmrzlin v České republice. 

S naší zmrzlinou Bombato Letní hruška 
jsme se totiž stali jedním z vítězů Gelato Festivalu 2019. 

Zmrzlina Bombato z Velké Dobré tak postupuje do velkého
celoevropského finále zmrzlinářů v Bologni. 

Přijďte k nám ochutnat vítěznou zmrzlinu, oblíbené klasiky i naše 
letošní novinky: Bombato Lesní ovoce a Arašídy první třídy.

Kde děláme život sladší?

— ŇAM ŇAM Zastávka, Velká Dobrá 
— ŇAM ŇAM CAFE, Amálská 2435, Kladno
— TAKY ŇAM ŇAM, Hřbitovní 204, Tuchlovice

Vážení spoluobčané, milí Doberáci!



AKTUÁLNÍ DĚNÍ V OBCI HODNOTÍ 
STAROSTA ING. ZDENĚK NOSEK.
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O ČEM SE MLUVÍ
Nové zastupitelstvo obce
Rok 2019 je prvním rokem nového volebního 
období a nově zvoleného zastupitelstva obce. 
Jak jsme vás již informovali, v prosinci loňské-
ho roku byl do sedmičlenného zastupitelstva 
zvolen jeden nový zastupitel. Je jím Ing. Karel 
Hájek, který v zastupitelstvu nahradil již ne-
kandidujícího Milana Hniličku. 

Na ustavujícím zasedání zastupitelstva 
obce byli znovuzvoleni starostou Ing. Zdeněk 
Nosek, MBA, a místostarostou Zdeněk Zahrád-
ka. Na dalším jednání pak byly ustanoveny 
výbory a komise obce. Předsedou Finančního 
výboru byl zvolen Mgr. Michal Prokop, předse-
dou Kontrolního výboru MUDr. Petr Pauk, před-
sedou Výboru pro rozvoj, územní plánování, 
veřejný pořádek a životní prostředí Ing. Pavel 
Hajný, předsedou Komise pro kulturu a školství 
Ing. Karel Hájek a předsedou Komise pro sprá-
vu majetku a sport Zdeněk Kropáč. 

Zastupitelé se stejně jako v předešlých le-
tech pravidelně scházejí na svých poradách 
jednou týdně, případně jednou za 14 dní. 
Veřejná jednání zastupitelstva obce se konají 
téměř každý měsíc. 

Hospodaření obce 
Obec v loňském roce hospodařila s kladným 
výsledkem hospodaření běžného účetního 
období ve výši 8,275.089,77 Kč. Výnosy čini-
ly 29,372.725,76 Kč a náklady 21,294.855,99 
Kč. Hospodaření obce bylo zkontrolováno au-
ditorem s výrokem: „Při přezkoumání hospo-
daření obce Velká Dobrá za rok 2018 nebyly 
zjištěny chyby a nedostatky.“ V současné době 
jsou na účtech obce finanční prostředky ve výši 
cca 30 mil. Kč. 

Obci byla schválena dotace na opravu 
hřbitovní zdi ve výši 655.354 Kč. Obec za rok 
2018 vytřídila 85,451 tun odpadu, čímž došlo 
k úspoře emisí CO2 o 107,023 tun a k úspoře 
energií ve výši 2 984 011 MJ. Obec obdržela 
od firmy EKO-KOM, a. s., za tříděný odpad fi-
nanční prostředky ve výši 263.153 Kč. Za rok 
2018 bylo obecním zametačem smeteno 14,2 
tun smetků. 

Rekonstrukce a další stavební akce
Mezi stavební akce, které byly obcí v letošním 
roce realizovány, patří rekonstrukce fotbalo-
vých kabin, rekonstrukce části ulic Smrková 
a Buková, Ke Hřišti, U Rybníka, Zahradní a části 
ulice Kladenská (kolem kapličky) a rekonstruk-
ce hřbitovní zdi. V prosinci loňského roku byla 
dokončena rekonstrukce chodníku v ulici Li-

pová, kde zároveň došlo k zakopání elektric-
kého vedení do země, odstranění betonových 
sloupů a instalaci nového osvětlení (led lampy) 
Tato změna veřejného osvětlení vede z ulice Li-
pová ulicí Kladenskou a končí v ulici U Rybníka. 
Pokračuje odkup pozemků v ulici Karlovarská 
tak, aby obec mohla realizovat projekt úpravy 
pravé strany této ulice (od obecního úřadu ke 
kulturnímu domu).

Doprava v obci  
V oblasti dopravy je hotový projekt zpomalova-
cích ostrůvků v ulici Karlovarská, přechod před 
OÚ, v ulici Berounská (přechody) a v ulici Praž-
ská, který byl projednán se zástupci Krajské 
správy a údržby silnic a Dopravní policie ČR. Zde 

však stále čekáme na vyjádření odboru dopra-
vy Magistrátu města Kladna. Poté bude podána 
žádost k vydání stavebního povolení. Nově byl 
instalován měřič rychlosti v ulici Unhošťská. 

Dále byly vyhotoveny studie na dvě kru-
hové křižovatky, a to u výjezdu z dálnice D6 
na ulici Berounskou a při příjezdu do obce od 
Kladna. Obě studie byly projednány se zástup-
ci Krajské správy a údržby silnic, ŘSD, Dopravní 
policie v Kladně a odboru dopravy Magistrátu 
města Kladna. Výhrady zazněly k návrhu kru-
hové křižovatky ve směru od Kladna, a to k její 
šířce a k řešení sjezdu do ulice Pod Zahrady. Ke 
druhé kruhové křižovatce se nyní zpracovává 
projektová dokumentace. Na jednání v srpnu 
2017 bylo radním pro oblast dopravy Krajského 

Rekonstrukce fotbalových kabin
V březnu tohoto roku byla dokončena rekonstrukce fotbalových kabin, které se 
nacházejí ve spodní části kulturního domu. V rámci přestavby byly vybudovány nové 
odpady, rozvody vody, elektřiny, topení a odvětrávání. Přestavbou došlo k vybudo-
vání dvou samostatných kabin pro děti, k oddělení kabin pro hosty od kabin domá-
cích a dvou kabin pro dospělé. Kabiny mají samostatný sprchový kout a WC. 

Rekonstrukce kabin včetně nového vybavení stála 3,391.627,22 Kč s DPH. Na 
rekonstrukci přispěla i FC Čechie Velká Dobrá, a to částkou 1,500.000 Kč z prodeje 
svého pozemku pod fotbalovým hřištěm obci. Přestavěné fotbalové kabiny tak FC 
Čechie dostala jako dárek ke svým letošním 100. narozeninám. Důležité však je, 
že nové a vzájemně oddělené kabiny více vyhovují potřebám všech fotbalových 
mužstev. Hlavně našim mládežnickým družstvům, která hrají své domácí zápasy 
turnajovým způsobem.

úřadu Středočeského kraje Ing. Petrtýlem při-
slíbeno, že kruhové křižovatky budou financo-
vány Krajskou správou a údržbou silnic. 

Zvyšování bezpečnosti
Během prázdnin budou firmou ADSUM, spol. s r.o., 
instalovány na místních komunikacích značky 
„Zóna“, kde bude uvedena rychlost 30 km/h,  
přednost zprava a zákaz nákladních automobi-
lů nad 3,5 t. V oblasti dopravy nechala Krajská 
správa a údržba silnic vypracovat Návrh opat-
ření ke zvýšení bezpečnosti dopravy na komu-
nikaci III/2385 Velká Dobrá - Kladno. Konkrét-
ně se jedná o část této komunikace za letištěm 
(ve směru na Kladno), lemovanou starými 
stromy. Tento úsek byl detekován z hlediska 
provozu jako nebezpečný, s výskytem mnoha 
dopravních nehod (59 dopravních nehod za 10 
let). Z hlediska bezpečnostních závad se jako 
největší problém jeví blízkost značně vzrost-
lých stromů, které vykazují špatný až havarijní 
stav. Největší nebezpečí hrozí jednak nárazem 
vozidla do stromu, ale i pádem suchých větví 
na vozovku. 

Dalším problémem jsou pak nechráněné 
trubní propustky a blízkost příhradového slou-
pu vysokého napětí. Samostatnou problema-
tikou je pak celkové vedení komunikace, které 
není možné v rámci tohoto projektu zásadně 
měnit. Na schůzce, které se zúčastnili zástup-
ci Krajské správy a údržby silnic, projektant, 
zástupci odboru dopravy Magistrátu města 
Kladna a obce, bylo dosaženo shody v tom, že 
stávající stromy by měly být na základě tech-
nického řešení a dendrologického posudku na-
vrženy ke kácení. V rámci navrhované úpravy 
by mělo dojít ke snížení rychlosti na 70 km/h 
a vyznačení středové čáry v zatáčkách. Dále 

Zrekonstruovaná ulice U Rybníka, která je nyní jednosměrná Po 7 letech byla dokončena rekonstrukce ulice Smrková a spodní části ulice Buková 

Nová hřbitovní zeď Ulice Kladenská
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bude prověřena možnost stávající propustky 
prodloužit. Celková problematika bude ještě 
konzultována s Dopravní policí ČR v Kladně.

Kamerový systém
Kamerový systém obce slouží již dva roky. Na 
podzim loňského roku byly vyměněny čtyři ka-
mery, a to za kamery s vyšší rozlišovací schop-
ností. Dle sdělení Policie ČR, obvodního od-
dělení Unhošť, působí kamerový systém v obci 
především v oblasti prevence. Po instalaci 
kamer nejsou v naší obci zaznamenány téměř 
žádné krádeže, případně jiné delikty. Kamery 
už několikrát pomohly dopravní policii od-
halit skutečnou příčinu dopravní nehody na 
kruhové křižovatce. Například letos zde bou-
ral mladý řidič, v ne zrovna střízlivém stavu, 
který poté zavolal svému rodinnému přísluš-
níkovi. Ten pak policii tvrdil, že dopravní ne-
hodu způsobil on sám. Dále kamery pomohly 
odhalit zloděje kradeného auta, které, jak 

si někteří pamatují, stálo na parkovišti před 
Jednotou.

Nový vodovodní řad
Do ulice Ke Hřišti byl přeložen z pod kulturního 
domu nový vodovodní řad vedoucí na Kladno. 
Za oběť mu padla i část plotu kolem fotbalo-
vého hřiště. Investorem akce, tj. Středočeský-
mi vodárnami, a. s., bylo přislíbeno, že uhra-
dí stavbu nového plotu. Do komunikace byly 
umístěny chráničky na elektrické vedení, neboť 
společnost ČEZ plánuje v dohledné době posílit 
elektrické vedení v další části obce a postavit 
pod kulturním domem novou trafostanici. Vý-
kop bude veden od obchodu U Kafků, přes par-
čík, kolem kulturního domu až na louku pod 
fotbalové hřiště. 

Stavební záměry
Vzhledem k tomu, že byly ušetřeny finanční 
prostředky při stavbách chodníků v ulicích Li-

pová a Kladenská, plánujeme opravit chodník 
v ulici Lesní a rekonstruovat ulici Studniční. 
Po 7 letech od záměru byla dokončena rekon-
strukce ulice Smrková a spodní části ulice Bu-
ková. Jednalo se o velmi složitý projekt, a to 
zejména z důvodu vlastnictví pozemků. Zna-
menalo to nejprve odkoupit pozemky, opravit 
kanalizaci, vypracovat projektovou dokumen-
taci, provést výběrové řízení a nakonec stavbu 
uskutečnit. Upozorňujeme, že v ulici U Rybníka 
bylo změněno dopravní značení, nyní se jedná 
o jednosměrnou ulici. 

Před kapličkou nebude položena klasická 
zámková dlažba, ale rula. To samé pak k soše 
sv. Jana Nepomuckého. Kaplička by měla být 
osvětlena zezdola. V ulici Kladenská dojde 
k přemístění přechodu pro chodce směrem ke 
kapličce. Jako poslední ulice, která neměla as-
faltový povrch, byla rekonstruována ulice Za-
hradní. 

Opravy v areálech škol
V areálu mateřské školy bude postaveno nové 
pískoviště pro děti a na zahradě základní ško-
ly byla opravena kamenná zídka. Na podzim 
plánujeme zateplení půdních prostor základní 
školy.

Čistírna odpadních vod
Co se týče čističky odpadních vod (dále jen 
ČOV), učinilo zastupitelstvo zásadní rozhodnu-
tí. Vypovědělo smlouvu stávající osobě odbor-
ně zodpovědné za chod ČOV a schválilo novou 
odbornou osobu, kterou je pracovník Středo-
českých vodáren, a. s. Provozovatelem naší 
ČOV jsou od poloviny října 2018 také Středo-
české vodárny, a. s., Kladno. V současné době 
je instalováno na ČOV nové zařízení na dálkový 
přenos dat na centrální pult provozovatele. To 
umožní lepší přehled o činnosti ČOV a okamžitý 
zásah v případě potřeby. 

Vzhledem k tomu, že kapacita ČOV je téměř 
již na své maximální hranici, nepovoluje vo-
doprávní úřad Magistrátu města Kladna stavby 
nových kanalizačních řadů v obci. V současné 
době probíhá výběrové řízení na zpracovatele 
studie na intenzifikaci ČOV. Po jejím vyhod-
nocení musí zastupitelé rozhodnout, které 
řešení je z dlouhodobého hlediska pro obec 
nejvýhodnější. V tomto roce budou i nadále 
probíhat opravy některých kanalizačních řádů 
v obci.

KFC místo Motorestu
V loňském roce jsme vás informovali, že tak-
zvaný Motorest u benzínky a objekt, kde měla 
být postavena spalovna, změnily majitele. 
V letošním roce byla zahájena přestavba Mo-
torestu. Dle posledního sdělení zástupce in-
vestora by měl být provoz zahájen v září to-
hoto roku, otevřeno by zde mělo být rychlé 
občerstvení KFC. V areálu bývalé spalovny byly 
zbourány staré objekty a dosud se v něm ne-
začalo stavět. x
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DATUM

1:300/A2

OBCHODNÍ CENTRUM 
VELKÁ DOBRÁ
LEGENDA PORVCHŮ A PLOCH

VEDENÍ VN

NAVRŽENÉ TRAVNATÉ PLOCHY

STÁVAJÍCÍ TRAVNATÉ PLOCHY

VSTUP NAKUPUJÍCÍ

VSTUP ZÁSOBOVÁNÍ

MOŽNÉ BUDOUCÍ OSÁZENÍ
MALÁ KORUNA

MOŽNÉ BUDOUCÍ OSÁZENÍ
STŘEDNÍ KORUNA

HRANICE ZÁJMOVÉHO ÚZEMÍ

HRANICE ÚZEMÍ ŘEŠENÉ ÚZEMNÍM PLÁNEM

VRSTEVNICE - VÝŠKOPIS PO 0,25m

OCHRANÉ PÁSMO IZOLAČNÍ ZELENĚ

UŽITNÁ PLOCHA OBJEKT A-OJ1

ZELEŇ - STŘEDNÍ KORUNA Ø 8m

ZELEŇ - MALÁ KORUNA Ø 5m

ZPEVNĚNÉ PLOCHA POJÍZDNÁ ŽIVIČNÁ

UŽITNÁ PLOCHA OBJEKT B

PARKOVACÍ STÁNÍ - ŽIVIČNÉ

PARKOVACÍ STÁNÍ-ZATRAVŇOVACÍ DLAŽBA

ZPEVNĚNÁ PLOCHA  ZE ZÁMKOVÉ DLAŽBY 
POCHOZÍ - CHODNÍK

ZPEVNĚNÁ PLOCHA  ZE ZÁMKOVÉ DLAŽBY 
POCHOZÍ - CHODNÍK

UŽITNÁ PLOCHA OBJEKT A-OJ 2 VERZE 14

05/ 2019

PLOCHA McD = 3189 m2

OBCHODNÍ A SKLADOVÝ
AREÁL-VELKÁ DOBRÁ

RP Velká Dobrá, s.r.o., IČ: 07958111
Myslíkova 174/23, 110 00 Praha

parc. č. 111/2, 111/3, 11/4
k.ú. Velká Dobrá

Architektonická situace 1

ID 1

PLOCHY POZEMKŮ
CELKOVÁ PLOCHA ŘEŠENÉHO POZEMKU PARC. Č. .............................................8 044 m2

111/2 (ČÁST PARCELY), 111/3, 111/4
CELKOVÁ PLOCHA POZEMKU VČETNĚ OBECNÍHO ...............................................8 637 m2

(PRO VÝPOČET ZELENĚ) Č.P. 111/2(ČÁST PARCELY),111/3,111/4,111/20
CELKOVÁ PLOCHA ÚZEMÍ ŘEŠENÉHO ÚZEMNÍM PLÁNEM.................................14 560 m2

Č.P. 111/2 (CELÁ PARCELA), 111/3, 111/4. 111/20

ZASTAVĚNÁ PLOCHA V RÁMCI ŘEŠENÉHO POZEMKU
ZASTAVĚNÁ PLOCHA OBJEKT A.............................................................1 392 m2

ZASTAVĚNÁ PLOCHA OBJEKT B (McD).....................................................453 m2

ZASTAVĚNÁ PLOCHA OBJEKTY CELKEM.............................................1 845 m2 = 22,9 %

ZPEVNĚNÉ PLOCHY V RÁMCI ŘEŠENÉHO POZEMKU
ZPEVNĚNÉ PLOCHY ZÁMK. DLAŽBA - CHODNÍKY.................................336 m2

ZPEVNĚNÉ PLOCHY-TERASA McD..........................................................139 m2

ZPEVNĚNÉ PLOCHY PARKOVÁNÍ (ASF.)..............................................1 044 m2

ZPEVNĚNÉ PLOCHY ŽIVIČNÉ - KOMUNIKACE.....................................2 274 m2

ZPEVNĚNÉ PLOCHY CELKEM..............................................................3 793 m2 = 47,2%
ZPEVNĚNÉ A ZASTAVĚNÉ PLOCHY CELKEM....................................5 636 m2 = 70,1%

ZELEŇ V RÁMCI OBECNÍHO A ŘEŠENÉHO POZEMKU
PLOCHA ZELENĚ OBECNÍHO POZEMKU č.p 111/20...............................510 m2

PLOCHA ZELENĚ POZEMKU č.p 111/2,111/3 111/4...............................2 041 m2

ZPEVNĚNÉ PLOCHY PARKOVÁNÍ (ZELENÉ)...........................................330 m2

ZELEŇ CELKEM ............................................................2 881 m2 = 33,4 % > POŽAD. MINIM. 20%

ZASTAVĚNÉ A ZPEVNĚNÉ PLOCHY V RÁMCI ŘEŠENÉHO ÚZEMÍ ÚZEMNÍM PLÁNEM
PARKING FIRMY DYKA s.r.o.......................................................................323 m2

ZASTAVĚNÁ PLOCHA VČETNĚ ZPEVNĚNÝCH PLOCH......................5 959 m2 = 40,9% < MAX.ZAST. PLOCH. 60%

parc. č. 111/4, 111/2, 111/5, 111/3,

parc. č. 111/4, 111/2, 111/5, 111/3, 111/20

03.06.2019

Jak již možná všichni víte, společnost KPD 
Group, s. r. o., (dále také „investor“), plá-
nuje vybudovat na pozemcích mezi hřbi-
tovem a silnicí II/0063 na Valdek (mostem) 
nové obchodní centrum BILLA (dále jen „OC“) 
a rychlé občerstvení McDonald’s. Investor obci 
předložil architektonický návrh řešení tohoto 
projektu, Územně plánovací informaci o pod-
mínkách využívání území, vydanou oddělením 
architektury, územního plánování a rozvoje 
města Magistrátu města Kladna, a zaslal ná-
vrh Plánovací smlouvy. Dle předložené Územ-
ně plánovací informace o podmínkách využí-
vání území je tento stavební záměr v souladu 
s Územním plánem obce Velká Dobrá. 

Na tomto místě je nutné připomenout, že 
v této lokalitě měl být již před 25 lety postaven 
obchodní dům Valdek, to znamená, že již naši 
předchůdci v zastupitelstvu s touto variantou 
ve svých plánech počítali. U hřbitova byl místo 
něj postaven skladový areál firmy DYKA, s. r. o.,  
které patří i pozemky, na kterých se má OC 
BILLA a McDonald’s stavět. Původně měla firma 
DYKA, s. r. o., v plánu rozšířit na těchto pozem-
cích svůj areál a vybudovat parkoviště. Z toho 
sešlo a firma postavila pouze část z původního 
projektu. V Územním plánu obce je plocha ur-
čená ke stavbě OC a McDonald’s označena VDN 
– drobná a řemeslná výroba. 

Převažující účel využití území jsou plochy 
pro malovýrobu, řemeslnou výrobu, výrobní 
a nevýrobní služby. 

Přípustné využití:
• Malovýrobní činnost s vlastními účelo-

vými stavbami, která nesmí překračovat 
hygienické normy v oblasti hluku a praš-
ných emisí.

• Podnikatelská činnost s vlastními účelo-
vými stavbami a prostory, nesmí nega-
tivně ovlivňovat sousední obytné budovy 
a prostory nad přípustnou míru stanove-
nou hygienickými limity.

• Odstavování vozidel na vyhrazeném, 
nebo vlastním pozemku mimo veřejné 
prostranství.

• Ochranná zeleň.
• Technická a dopravní infrastruktura ne-

zbytná pro činnost hlavní funkce plochy.

Podmíněné přípustné využití:
• Průmyslová výroba, za podmínky, že 

hodnoty emisí a hluku budou v souladu 
s hygienickými normami.

Stávající Územní plán obce tyto podmín-
ky převzal z původního Územního plánu, byl 

v souladu se zákony projednáván a bez při-
pomínek k tomuto území schválen. Obec tedy 
jednoznačně počítala s tím, že se rozšíří areál 
firmy DYKA, s. r. o., k čemuž (jak již bylo uve-
deno) nedošlo. To zjistili investoři a začali 
s firmou DYKA, s. r. o., dojednávat prodej po-
zemku. (Pozn.: Společnost KPD Group, s. r. o., 
není jediná, kdo má o tento pozemek zájem.) 
Ten ještě není dle našich posledních informací 
ukončen. To znamená, že zatím není kde sta-
vět. 

Na tomto místě si dovolím poznámku: 
Obec schvaluje Územní plán obce, jeho výklad 
však provádí Magistrát města Kladna, oddě-
lení architektury, územního plánování a roz-
voje města Magistrátu města Kladna a obec 
se podle něj musí řídit. Srovnávat stavbu OC 
a McDonald’s se stavbou spalovny se jeví ire-
levantní, nejedná se o průmyslové zpracování 
odpadů, kdy musí být vyhotovena EIA (posou-
zení vlivů na životní prostředí).

Obec ve světle výše uvedených informací 
investorovi sdělila své podmínky ke stavbě OC 
a McDonald’s, například že pozemek musí být 
oddělen valem a zelení od silnice ke hřbitovu, 
že zde bude naistalován bankomat a především 
to, že není z kapacitních důvodů možnost na-

pojení objektů na splaškovou kanalizaci, tj. ČOV. 
Dále bylo investorovi sděleno, že obec požaduje 
vyjádření o potřebě zpracování EIA, viz zákon 
č.100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní 
prostředí. Ze strany investora jsou přislíbené 
kompenzace na rekonstrukci ulice Unhošťská, 
na podporu kultury a sportu, opravu příjezdové 
komunikace, příspěvek na zpracování projekto-
vé dokumentace k plánované realizaci kruho-
vého objezdu. Tyto kompenzace budou zakom-
ponovány v připravované Plánovací smlouvě, ke 
které má obec další připomínky. 

Investor dále sdělil, že nepočítá s napo-
jením na kanalizaci, ale plánuje vybudovat 
jímku, a že předpokládaná realizace stavby 
je duben až prosinec 2020. Plánovací smlou-
va není s investorem zatím uzavřena, byla by 
schvalována zastupitelstvem obce ne někte-
rém z jeho zasedání.

Pro a proti
Proti záměru výstavby OC obdržela obec „Sdě-
lení nesouhlasu s výstavbou obchodního cen-
tra“, které podepsalo 166 občanů obce. Za-
stupitelé obce se sešli se zástupci signatářů 
nesouhlasu a diskutovali o důvodech jejich 
nesouhlasu. Ti ve svém stanovisku uvádí, že 
stavba bude mít negativní dopad na krajinu 
obce, nedostatečnou dopravní infrastrukturu, 
ohrožení malopodnikatelů, zvýšenou krimi-
nalitu, zvýšení emisí, zhoršený stav komuni-
kací, legitimní očekávání v tom, že na pozem-
ku bude umístěna klidná lokalita rodinných 
domů, znehodnocení pozemků a jako posled-
ní ohrožení piety hřbitova. 

Na druhou stranu je asi dobré říci i argu-
menty, co by stavba především OC obci přines-
la: zlepšení občanské vybavenosti, zlepšení 
výběru při nákupu potravin, masa, zeleniny 
apod., to znamená zvýšení konkurence u na-
šich prodejců potravin (nižší ceny, lepší vý-
běr), pracovní příležitosti pro obyvatele obce, 
dotace do oblasti sportu a kultury, instalaci 
bankomatu, po kterém občané již několik let 
volají, ale obec dosud nesplňuje bankovní 
podmínky pro jeho instalaci, občané by ne-
museli jezdit nakupovat některé druhy potra-
vin do Kladna apod. 

Nechávám tak na vás, čtenářích, nechť si 
každý udělá svůj názor o dané situaci. Zastu-
pitelé budou, tak jako vždy, hájit zájmy obča-
nů obce v rámci jí daných zákonných možnos-
tí a prostředků. Na závěr si však neodpustím 
ještě jednu poznámku: Je třeba posuzovat 
záměr stavby OC především se znalostí Územ-
ního plánu obce, jehož projednávání se téměř 
nikdo z odpůrců stavby nezúčastnil. x

OTÁZKY A FAKTA KOLEM VÝSTAVBY 
BILLY A MCDONALD’S 

Architektonická studie plánovaného 
obchodního centra

Socha sv. Jana Nepomuckého



Do naší mateřské školy bylo v tomto školním 
roce zapsáno 47 dětí a navíc jedna holčička na 
individuální vzdělávání. Výchovná práce probí-
hala podle upraveného ŠVP „Rok v MŠ“, který je 
zaměřen na rozvoj dětské osobnosti a na pro-
hlubování kamarádských vztahů mezi dětmi. 
V MŠ pracovaly s dětmi po celý rok čtyři kvalifi-
kované učitelky a školní asistentka. Nepedago-
gický tým kvalitní prací obohacovaly kuchařky 
a paní školnice. 

Školní i mimoškolní akce
Školní program byl jako každoročně obohacen 
o mnohé akce – divadelní představení, hudeb-
ní vystoupení, návštěvu Mikuláše, fotografování 
dětí, besedy, karneval, kino ve školce, oslavu 
MDD, výlet do ZOO Zájezd a na Čabárnu. Rodiče 
se pak účastnili mimoškolních akcí – vánoční 
besídky, uspávání a probouzení broučků či slav-
nostního rozloučení s předškoláčky.

Kroužky
Předškoláci měli možnost navštěvovat krou-
žek keramiky a angličtiny. Dobrá spolupráce se 
základní školou se projevila při mimoškolních 
akcích, vzájemných návštěvách či při organizaci 
kroužku „předškoláček“.

Loučíme se s předškoláky, 
těšíme se na nové děti 
V květnu jsme do MŠ po zápisu přijali 13 nových 
dětí a 18. června jsme se rozloučili s našimi 
předškoláky. Slavnostní rozloučení proběhlo na 
školní zahradě, kde jsme si zazpívali, zatančili 
a rozloučili se i s rodiči.

V době letních prázdnin proběhne v MŠ in-
stalace nové elektřiny ve školní kuchyni a malo-
vání v budově. Těšíme se na nový školní rok! x

WEB ŠKOLKY: 
WWW.MSVELKADOBRA.CZ

JAK SE ŽIJE V NAŠÍ MATEŘSKÉ ŠKOLE

Školní rok 2018/2019 začal v pondělí 3. září a skončil 28. června. Během této doby jsme se 
v naší mateřské škole naučili a zažili spoustu nového.

Autor: ředitelka školy Jana Aulická

8 9
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O
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WEB ŠKOLY:
WWW.ZSVELDO.ESTRANKY.CZ

ZŠ SLAVÍ ÚSPĚCHY A SKLÍZÍ OVOCE

Další školní rok je za námi, a proto bych ráda shrnula vše, co se v naší základní škole událo.

Autor: ředitelka školy Zuzana Bečková

Nově zakoupené květináče

ŠK
O
LK

A

Rozloučení s předškoláky

Návštěva modeláře Oslava Dne dětí

Práce na školní zahradě

Do školních lavic, pod novou střechou bu-
dovy, v letošním roce usedlo 42 žáků, z toho  
11 prvňáčků. Žáci si mohli vybrat z velké na-
bídky kroužků: vaření, výtvarný, flétna, karate 
a pro ty nejmenší z MŠ „předškoláček“. V rám-
ci Výzvy EU OPVVV (kdy jsme plynule z etapy 
I. přešli do etapy II.) pak kroužek angličtiny, 
badatelský, logický a matematický a čtenářský 
klub. Naši prvňáčci byli úspěšně pasováni na 
čtenáře a příští rok přivítají už jako druháci  
10 nových prvňáčků.

Učíme se ve škole i mimo ni
Celý rok jsme putovali historií. S tímto tématem 
byly spojeny projektové dny, výukové progra-
my, divadelní představení a hlavně škola v pří-
rodě, kterou jsme si užili v krásném prostředí 
Jizerských hor.    

Nová knihovna pro děti i veřejnost
V prostorách školy jsme otevřeli knihovnu, kte-
rá slouží i pro veřejnost. V rámci slavnostního 
zahájení provozu jsme prodávali knihy z na-
kladatelství Albatros a Portál.

Sklízíme ovoce z vlastní zahrady
Pokračovali jsme v úpravách naší školní za-
hrady. Opravili jsme starou rozpadlou zídku, 
vytvořili nový odpočinkový koutek, zakoupili 
nové květináče, které jsme osadili bylinkami. 
Produkty ze zahrádky pak zavařujeme, sušíme, 
vaříme a na akcích, jako jsou Strašidýlka nebo 
Vánoční besídka, je nabízíme k prodeji, aby-
chom získali peníze do Klubu rodičů. Z těchto 
peněz přispíváme dětem na výlety, kupujeme 
odměny, nakupujeme potřeby na zavařování 
apod.

Přijďte se k nám podívat
V tomto roce jsme měli Den otevřených dveří 
každý den a zůstane to tak i v letech dalších. 
Všichni, kdo mají zájem vidět naši školu, žáky, 
formy a metody práce a výuky, se mohou přijít 
kdykoliv podívat.

Poděkování
Závěrem bych chtěla poděkovat všem kolegům 
a pracovníkům školy za jejich práci, rodičům za 
pomoc, ať už se sběrem starého papíru a PET 
víček, nebo na akcích školy, ale především žá-
kům za jejich celoroční snažení, bez nějž by-
chom nedosáhli všech našich úspěchů. Žákům 
5. ročníku pak přeji hodně úspěchů při pře-
chodu na 2. stupeň. A všem pak krásné prázd-
niny!  x

Škola v přírodě

Učíme se sázet květiny a bylinky

Otevření knihobudky

Diplomy ze školy v přírodě



dres oblékly i hokejové legendy jako Josef 
Zajíc, Milan Hnilička, Ota Černý či Vítězslav 
Bílek, předvedli se také nadějní mladíci, na-
příklad Šimon Jelínek. V obou týmech nechy-
běly také posily z fotbalové ligy – za Rytíře 
nastoupil Zdeněk Folprecht, který si zahrál za 
Spartu či Liberec, za domácí se představil od-
chovanec Marek Jungr, který prošel Spartou, 
Příbramí či Jihlavou.

Stoletá láska Čechie
Diváci nebyli ochuzeni ani o oficiality. Předse-
da klubu Vladimír Dufek převzal zlatou plake-
tu a poté se starostou obce Zdeňkem Noskem 
a místostarostou Zdeňkem Zahrádkou slavnost-
ně pokřtili téměř čtyřsetstránkový almanach 
nazvaný „Stoletá láska Čechie“ o historii do-
berského fotbalu, který za přispění obce vydal 
publicista Miroslav Oliverius. Jedná se o knihu, 
která vyšla už před 10 lety, nyní však v rozšíře-
ném vydání doplněném právě o uplynulé de-
setiletí. Knihu lze zakoupit za 200 Kč na OÚ. x 
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FC ČECHIE VELKÁ DOBRÁ 
OSLAVILA 100 LET OD ZALOŽENÍ

Old Boys na turnaji ve Vroutku
13. července se ve Vroutku konal už 7. ročník Memoriálu Zdeňka Kováře, 
kam jako již tradičně zavítali Old Boys – „staří páni“ z Velké Dobré. Z tur-
naje si odvezli bronz, když z pěti týmů vybojovali třetí místo. Nejlepším 
brankářem turnaje byl vyhlášen doberský Josef Zlata.   
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Sobota 22. června 2019 patřila fotbalu, na doberském hřišti se konaly velkolepé oslavy 
100. výročí založení zdejšího klubu FC Čechie Velká Dobrá. Postupně se na trávníku představily 
všechny kategorie od minipřípravky až po áčko, nechybělo občerstvení, dobrá nálada, spousta 
zábavy a sportovních osobností.

Áčko udrželo I.A třídu
A-tým v uplynulé sezóně dokázal, že zaslou-
ženě patří do I.A třídy, kam loni postoupil. 
Ve své skupině A skončil na 13. místě v ta-
bulce, když za sebou zanechal sestupující 
Cerhovice, Jílové a Petrovice. Z 30 odehra-
ných utkání áčko zaznamenalo 11 výher 
a 19 proher. Nejlepšími střelci sezóny byli  
J. Hrubý (9), D. Hrubý (7) a R. Volman (6).

Béčko ve středu tabulky
Doberské béčko hrající III.třídu skupinu 
A skončilo na 7. místě ze 14 týmů v soutěži. 
Vyhrálo 11 z 26 utkání. Střelecky se nejví-
ce blýskli M. Hašek s 22 góly, J. Stolár (18)  
a M. Placák (12).     

Dětské a mládežnické kategorie
Přípravky a mladší žáci FC Čechie Velká 
Dobrá odehráli i letošní sezónu ve spoje-
ní s obcí Družec. Mladší přípravka se ve své 
soutěži umístila na krásném 3. místě s po-

zitivní bilancí 11 výher a 7 proher. Starší 
přípravka svou soutěž dokonce vyhrála, a to 
s 16 výhrami a pouhými dvěma prohrami! 
Mladší žáci s 8 výhrami a 6 prohrami skon-
čili na 6. místě z 15 týmů v soutěži. Všem 
úspěšným malým fotbalistům gratulujeme 
a přejeme si, aby je fotbal i nadále bavil, 
vydrželi u něj a dotáhli to až do soutě-
že dospělých! Jejich rodičům děkujeme za 
podporu a pomoc. x

Zhodnocení uplynulé sezóny

Na programu byly nejdříve dětské a žákovské 
zápasy proti AFK Tuchlovice. Poté se odehrálo 
exhibiční utkání staré gardy a bývalých hráčů 
Čechie. Nutno ocenit, že se „staří páni“ roz-
dělení do týmů modrých a bílých nezalek-
li ani hustého deště a pouštěli se do divácky 
atraktivních soubojů. Hlavní hvězdou utkání se 

stal Libor Misura, který soupeřům nasázel hat- 
trick. Potlesk si za vstřelenou branku vysloužil 
i předseda klubu Vladimír Dufek.

Áčko zdolalo Rytíře
Vyvrcholením bylo od 16 hodin utkání fotba-
lového áčka proti hokejistům Rytíři Kladno. 

Ačkoli se Rytíři ujali vedení 2:0, nakonec do-
berským fotbalistům podlehli 3:7. Hokejový 
útočník Ladislav Zikmund se sice předvedl 
jako zdatný fotbalový brankář, na dober-
ské střelce to však nestačilo. Navíc v protější 
bráně stál Josef Zlata, gólman, na jehož um 
všichni Doberáci rádi vzpomínají. Za Rytíře 

Dufek končí. Kdo bude novým předsedou?

Do funkce předsedy FC Čechie Velká Dobrá byl 
Mgr. Vladimír Dufek zvolen 15. ledna 1989. 
Místní fotbalový klub tak vede už dlouhých  
30 let. Letos oslavil šedesátiny a oznámil, že ve 
vedení klubu končí. „Myslím, že už toho bylo 
dost a šanci by měli dostat mladí,“ říká na vy-
světlenou úspěšný funkcionář, sám bývalý hráč 
a ředitel kladenské základní školy. 

Končit se má v nejlepším a Vladimír Du-
fek za sebou to nejlepší opravdu zanechal. 
Jak sám říká, je pyšný na to, co Čechie doká-
zala a že se na Dobré vždy hrál dobrý fotbal 

s dobrým zázemím. Za velký úspěch považuje 
například postup do krajského přeboru v roce 
2005, ale také to, že má klub bohatou hráč-
skou základnu, k dispozici dvě pěkné hrací 
plochy, zrekonstruované kabiny a tribunu, 
novou příjezdovou komunikaci a v neposlední 
řadě dobré vztahy s obcí, která je vlastníkem 
hřiště a pěkně se o něj stará. Kdo bude no-
vým předsedou Čechie, se zatím oficiálně ne-
oznámilo. Vladimír Dufek však věří, že se jeho 
nástupce o klub dobře postará a naváže na 
úspěšné fungování. x 



Adventní čas sbližoval 
Zahájení adventu jsme tradičně oslavili na ná-
městí rozsvícením vánočního stromu, na kterém 
přibyly nové ozdoby. Tohoto předvánočního 
setkání se zúčastnilo odhadem asi 350 našich 
spoluobčanů. Na konci akce byl odpálen velmi 
pestrý vánoční ohňostroj. 

Ani loni nechyběla mikulášská diskotéka 
pro děti i dospělé. V sále kulturního domu se 
uskutečnil tradiční vánoční koncert, na kterém 
vystoupily děti ze základní školy se známými 
písněmi z pohádek a s koledami. Následova-
lo vystoupení Mgr. Jany Ryklové, MUDr. Šolce 
a Mgr. Silvie Noskové. Diváci všechny účinku-
jící odměnili dlouhotrvajícím potleskem. Dne  
31. prosince 2018 proběhlo již šesté setkání 
občanů Velké Dobré a Družce u rozhledny na Ve-
selově. Společně si do nového roku vše nejlepší 
popřálo zhruba 300 lidí. 

Masopustní rej opět nezklamal
Obec v letošním roce uspořádala obecní ples, 
maškarní ples pro děti i dospělé či sportovní 
ples. Jednou z nejvýraznějších a nejočekáva-
nějších akcí byl masopust, který ve spolupráci 
s obcí zorganizoval spolek Doberáček. Stejně 
jako v loňském roce se průvodu zúčastnilo mno-
ho masek, od medvědů, přes muchomůrky, jep-
tišky, čerty až po smrtku a další. Několik strašá-
ků za sebou táhlo valník s muzikou. Na náměstí 
bylo připraveno občerstvení a několik stánků, 
kde si účastníci masopustního reje mohli koupit 
tlačenku, jitrnice, jelítka, guláš nebo zabijačko-

vou polévku a cukrářské výrobky. Ty prodávalo 
Střední odborné učiliště Vrapice. Malé děti se 
pak mohly projet na kolotoči. 

Trasa masopustního průvodu vedla z náměstí 
do kulturního domu, kde vystoupili žáci mateřské 
i základní školy a cimbálová kapela s tanečním 
souborem Rosénka z Dejvického divadla. Vrcho-
lem pak bylo povedené vystoupení žen ze spolku 
zahrádkářů. Cestou z náměstí do kulturního domu 
se průvod zastavil i u budovy OÚ a také u rodiny 
Černých, kde bylo připraveno pohoštění. 

Akce pro děti
Ve spolupráci s Labyrintem Kladno zorganizova-
la obec 1. června dětský den a 15. června zá-
vody na kole. V rámci dětského dne probíhaly 
různé dovednostní i sportovní soutěže či malo-
vání na obličej, největší úspěch měla jako vždy 
projížďka na koních a pěna, kterou na dětském 
hřišti nastříkali hasiči z Braškova. . Účastníci zá-
vodů na kole si mohli vybrat ze dvou tras. Delší 
měřila 23,3 km a vedla z Velké Dobré až k hal-
dě u Tuchlovic a zpět. Jako již tradičně se 30. 
dubna pod fotbalovým hřištěm konalo „pálení 
čarodějnic“.

Film i hudba
V areálu fotbalového hřiště se dne 25. července 
uskutečnilo promítání filmu Po čem muži touží, 
kterého se zúčastnilo cca 200 diváků. Další kul-
turní akcí, na kterou se můžeme těšit, bude dne 
17. srpna hudební festival Woodstock revival na 
letišti, kde vystoupí revivalové skupiny ABBA, 
QUEEN, Beatles a další.

Třetí olympijské hry pro děti
Letos se u nás uskutečnily už třetí olympijské hry 
pro děti, které jako vždy bezvadně zorganizoval 
spolek Doberáček. Bylo vydáno 130 startovních 
čísel v několika kategoriích. Z barevných pneu-
matik vyrobené olympijské kruhy nejen na prv-
ní pohled zaujaly, ale také dotvořily správnou 
kulisu pro tuto sportovní událost. Nejúspěšnější 
účastník loňské olympiády Aleš Mencl přinesl na 
olympijský stadion olympijský oheň. 

Na úvod nám děti z Doberáčku předvedly 
cvičení aerobiku. Jako vždy všichni závodní-
ci s velkým zaujetím předváděli skvělé výkony 
v běhu, skoku do dálky, hodu do dálky, na pře-
kážkové dráze, při střelbě na hokejovou branku, 
na pyramidě, opičí dráze a ti nejstarší ve střelbě 
ze vzduchovky. Počasí se vydařilo, vítězům byly 
rozdány diplomy a medaile. Každý účastník na 
závěr olympiády obdržel láhev na pití se zna-
kem obce. Rádi bychom touto cestou poděkovali 
všem organizátorům této vydařené akce. x
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DOBERSKÉ KULTURNÍ STŘÍPKY
Během uplynulého roku od vydání posledního časopisu se v naší obci uskutečnilo mnoho 
kulturních akcí. Pojďme se za nimi ohlédnout.

1312

SP
O
R
T

Tenisová sezóna 2019 je ve své polovině a úspě-
chů už Open Tennis Club posbíral víc než dost. 
Dařilo se nám jak v individuálních, tak v týmo-
vých soutěžích. Od prosince 2018 do současnosti 
hráči klubu vyhráli 31 prvních míst na celostát-
ních turnajích. Na jaře 2019 odstartovala sezó-
na mistrovských utkání družstev, reprezentovali 
jsme ve 4 kategoriích (babytenis, mladší žactvo, 
starší žactvo A a B, dorost). Mladší a starší žáci 
hráli nejvyšší soutěž Středočeského kraje, v níž 

jsme se umístili na 2. a 5. místě. Je to pro nás 
obrovský úspěch, jako klub jsme se zařadili mezi 
tři nejlepší kluby ve středních Čechách! Rádi by-
chom poděkovali obci Velká Dobrá za možnost 
trénovat na jejích kurtech. 

Od září 2019 budou probíhat nábory dětí 
od 4 let do tenisové školičky. Trénujeme děti, 
závodní hráče i dospělé. Více informací na 
www.opentennisclub.cz. x 
(Autor: Michal Cipro)

Úspěchy z doberských tenisových kurtů

Stolní tenisté udržují turnajovou tradici 

Stolní tenisté se pravidelně scházejí v počtu 
10-16 hráčů, v letní sezóně od poloviny května 
každou středu v čase 18-20 hodin. Zhruba od 
října 2019 nastane opět změna na soboty od  
17 do 19 hodin.

V prosinci 2018 se ve sportovní hale usku-
tečnil již 4. ročník vánočního turnaje dospělých 
za účasti 26 hráčů, z toho 21 mužů a 5 žen. 
V kategorii žen zvítězila Jitka Zvoníčková před 
Martou Bendlovou a Danou Krausovou. V ka-
tegorii mužů zvítězil Aleš Mencl před Zdeňkem 
Noskem (starostou obce), Jakubem Křiváčkem 
(jedním ze dvou juniorů) a Alešem Zimou. Po-
raženými čtvrtfinalisty byli Zdeněk Rohlíček, 
Robert Soukup, Pavel Vyšín a David Mudra. Po 
skončení turnaje předal starosta obce účastní-
kům turnaje poháry a věcné ceny. Turnaj byl vý-
borně zorganizován naším hráčem, profesorem 
Pepou Jablonským. 

V prosinci se uskutečnil také dětský turnaj 
ve dvouhrách. Vítězství si vybojovali Jakub Kři-
váček v juniorech a Barbora Nosková v soutěži 
juniorek.

V průběhu roku 2018 měli nejlepší účast na 
trénincích Milan Svoboda, Robert Soukup, To-
máš Fiala, Josef Kalous, Zdeněk Nosek a Pavel 
Vyšín.

V polovině dubna se uskutečnil 4. ročník 
jarního (velikonočního) turnaje ve čtyřhrách. 
Zúčastnilo se 21 hráčů, z toho 3 ženy (Dana 
Krausová, Marta Bendlová, Jitka Zvoníčková), 
1 juniorka (Adélka Nosková), 4 junioři (Tomáš 
Lada, Štěpán Menšík, Aleš Mencl ml., Zdislav 
Vaněček ml.) a 13 mužů. Rozlosování proběh-
lo až před začátkem turnaje. V turnaji zvítězi-

la dvojice Zdeněk Rohlíček – Petr Kostka před 
dvojicí Zdislav Vaněček – Libor Kostka, na třetím 
místě se umístila dvojice Zdeněk Bečka – Tomáš 
Lada (věkový rozdíl ve dvojici 73 let!) a na čtvrtém 
místě Pavel Vyšín s Miroslavem Vokřínkem. Vítězové 
obou turnajů jsou zvěčněni na podstavcích putov-
ních pohárů. x 

(Autor: Josef Kalous)

Provoz posilovny 
a aerobního sálu
ve fitcentru v prostorách 
mateřské školky

Posilovna
Pondělí – pátek   17:00 – 20:00 hod.                         

Aerobik, posilování, 
formování postavy 
Pondělí   17:30 – 18:30 hod. 
(Jája)

Individuální tréninky
Pondělí – neděle 16:00 – 21:00 hod. 
(Katka – po telefonické domluvě)

Aerobik + stepy a posilování 
Sobota dopoledne 
(o akci vás budeme včas informovat)

Pilates
Úterý   19:00 – 20:00 hod. 
(Hanka)

Více informací: 
Mgr. Jája Seidlová, tel.: 608 640 770, 
e-mail:cvicenisjajou@gmail.com

Dětské olympijské hry

Masopust

Pozvánka
29. 8.  Letní kino - Ženy v běhu
21. 9.  Orientační běh
21. 9.  Středověký den na tvrzi
19. 10.  Posvícenská zábava
30. 11.  Rozsvícení vánočního stromu
7. 12.  Rocková zábava
31. 12.  Silvestrovské setkání na 
  Veselově



Návrhy na změny Územního plánu obce 
Velká Dobrá č. 3 je možno zasílat na OÚ 
do 31. 12. 2011.

Informace 
obecního úřadu
Popelnice - cena známek pro rok 2019
známka červená (týdenní)   2 100 Kč
známka žlutá (každý sudý týden)  1 300 Kč
známka zelená (zima týdenní, léto 14denní) 1 700 Kč
známka měsíční (dle svozového plánu)  800 Kč
známka jednorázová   80 Kč
objem 240 l (2x červená známka)  4 200 Kč

Otevírací doba ve dvoře za obecním úřadem 
pro ukládání separovaného odpadu v roce 2019
zimní čas: středa 8–10 a 14–16 hodin
   sobota  8–12 hodin
letní čas:  pondělí  15–17 hodin
   středa 8–10 a 15–17 hodin
   sobota 8–12 hodin

Sběr nebezpečného odpadu 
se uskuteční v sobotu 12. října 2019 v čase 9.00 – 12.00 hodin

Nová služba: mobilní aplikace V OBRAZE
Aplikace přináší přehled aktualit z webu naší obce, upozorní vás na nově 
vložené zprávy, dozvíte se včas o pořádaných akcích, můžete si prohlédnout 
fotografie nebo dokumenty vyvěšené na úřední desce.

Co je potřeba k jejímu stažení?
• chytrý telefon s operačním systémem Android či iOS
• přístup na internet
• místo v úložišti telefonu cca 13 MB

Kde aplikaci stáhnout?

Více na www.online-team.cz/vobraze nebo na webových stránkách obce.

Úklid v obci
Obecní úřad Velká Dobrá žádá všechny pejskaře, aby uklízeli po svých psech. 
Udržujme, prosím, v naší obci čistotu.

Žádáme občany o spolupráci v případě nesvítících lamp v obci
Prosíme, nahlaste, kde lampa nesvítí (u jakého č. p.) na obecní úřad (tele-
fonicky či e-mailem), abychom mohli sjednat nápravu. Velice děkujeme.

Kontakty

Tiráž

Obecní úřad 
Adresa: Obec Velká Dobrá, Karlovarská 15, 273 61 Velká Dobrá
Úřední hodiny: pondělí a středa 8-12 a 13-17 hodin
Tel./fax: 312 691 320
Pavla Fairaizlová - info@velkadobra.cz
Karolina Bandová - ou.velkadobra@volny.cz        
Web obce: www.velkadobra.cz
 
Důležitá telefonní čísla
Havárie elektřiny: 840 850 860
Havárie plynu: 1239
Havárie vody: 840 121 121
Psí útulek Bouchalka: 312 250 508, 603 52 30 70

Základní škola
Adresa: Základní škola Velká Dobrá, náměstí Komenského 17, 
273 61 Velká Dobrá  
Telefon: 312 691 325, e-mail: BeckovaZ@seznam.cz, 
internet: www.zsveldo.estranky.cz

Mateřská škola
Adresa: Mateřská škola Velká Dobrá, Školní 324, 
273 61 Velká Dobrá, telefon: 312 692 891,  
e-mail: msvelkadobra@seznam.cz, internet: www.msvelkadobra.cz

Česká pošta
Budova obecního úřadu
Telefon: 312 691 321

Otevírací doba: 
pondělí:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00 
úterý:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00 
středa:  8:00 - 11:30, 14:00 - 15:00, 15:30 - 17:00   
čtvrtek:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00   
pátek:  8:00 - 11:30, 13:00 - 15:00, 15:30 - 16:00  

Lékař
Praktický dětský lékař:
MUDr. Zuzana Kindlová, ordinace v Unhošti
Telefon: 723 046 221

Praktický lékař - internista:
MUDr. Jiří Roth, budova obecního úřadu 
Telefon: 720 033 076 
Ordinační hodiny: 
pondělí: 12.30 - 15.00, středa: 7.30 - 9.00 (dia poradna), 
9.00 - 11.30, pátek: 13.00 - 15.00  
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OKÉNKO SPOLKU 
DOBERSKÝCH ZAHRÁDKÁŘŮ

Všichni jste jistě zvědaví, co se v našem spolku 
dělo během loňského roku. Nový rok jsme tra-
dičně začali s OÚ taneční zábavou. Ta se konala 
v březnu již posedmé. Scénář byl obdobný: ka-
pela Happy Band se zpěvačkou Ilonou Slezáko-
vou, bohaté kolo štěstí, maximální účast taneč-
níků a především dobrá nálada a chuť se bavit. 
Samozřejmě nechyběl ani nový taneček našich 
členek, tentokrát ve stylu 30. let na písničku 
Voskovce a Wericha „Šaty dělaj člověka“. Dík 
patří skoro profesionálním choreografkám Daně 
Špétové a Ivě Kunzové. 

Nové tváře spolku, nové výlety
V dubnu jsme v sále KD uspořádali slavnost-
ní výroční schůzi. Do spolku přišly nové tváře, 
k dnešnímu dni je nás rovných 70 členů nejen 
z Dobré, ale i z okolních obcí a měst. Na výbo-
rové schůzi jsme si vybrali celodenní výlet na 
Kokořínsko, kam jsme vyrazili 11. července. Na-
vštívili jsme tajemný hrad Houska, který ukrývá 
mimo jiné bránu do pekel. V srpnu jsme se pak 
vydali poznávat krásy Kladenska. První zastávka 
byl skanzen Třebíz, odtud nás autobus převezl 
do Panenského Týnce. Nedokončený chrám byl 
pro všechny velký zážitek. Poté jsme přejeli do 
Peruce, došli jsme k Boženině studánce i k Old-
řichovu dubu. Stihli jsme i prohlídku Muzea čes-
kého venkova, kde jsme se vrátili do doby na-
šeho dětství a připomněli si spoustu drobných 
předmětů, hraček, kuchyňských potřeb, kočárků 
i hospodářských strojů a nástrojů. Výlet se nám 
moc líbil.

Zahrada Čech v Litoměřicích
14. září jsme byli společně na výstavě Zahrada 
Čech v Litoměřicích, která splnila naše očekává-
ní. Tradičně jsme plně obsadili autobus. Horší 

zkušenost jsme měli s výletem na Cibulový jar-
mark do Hořovic – velmi komerční záležitost, 
která do Hořovic přilákala velké davy lidí. Zkla-
malo nás i to, že na jarmarku chyběla cibule!

Výstava ke 100. výročí republiky
Společně s pracovnicemi OÚ, fotbalisty a spo-
luobčany jsme se podíleli na příprawvě výstavy 
ke 100. výročí vzniku republiky. Dobové fo-
tografie, drobné předměty, fotbalové trofe-
je, uniformy, doklady… To všechno přilákalo 
spoustu občanů nejen z Dobré, ale i z okolí. 
Oslava proběhla 27. října a kromě výstavy 
v ZŠ, položení věnců, vysazení Stromu republi-
ky, spanilé jízdy motorek z klubu Moped jsme 
obdivovali kouzelné veterány pana Zahrádky 
i dobové oblečení. Večer se v KD konal koncert 
kapely New Rebels a celou oslavu zakončil vel-
kolepý ohňostroj. 

Vánoční posezení se starostou 
a jubilanty
Vánoční posezení s jubilanty se uskutečnilo 
začátkem prosince. Naše pozvání přijal i nově 
zvolený starosta obce, který s námi zajímavě 
pohovořil o plánech a záměrech obecního za-
stupitelstva. Poté jsme se na náměstí sešli u za-
hájení adventu rozsvícením vánočního stromu. 
Ten byl ještě krásnější než v minulých letech. 

Taneční vystoupení našich členek
Členky našeho tanečního kroužku se v únoru 
zúčastnily doberského masopustu. Vystoupily 
s veselým tanečkem „uklízečky“ a sklidily velký 
potlesk. Večer jsme ještě tančily na plese baráč-
níků v Hostouni. V březnu jsme měly vystoupení 
na oslavě MDŽ U Meisnerů v Kladně, další pak 
v restauraci Racek v Srbech s naším tanečkem 

na písničku „Zuzana“. Část našeho tanečního 
souboru se zúčastnila čtyřdenního taneční-
ho kempu v Plzni. Bohatý program s nácvikem 
tanců od country přes lidovky až po swing nám 
dával pěkně zabrat. Novým, úžasným zážitkem 
bylo společné taneční vystoupení v plzeňské 
Mlýnské strouze ve spolupráci s Festivalem na 
ulici. Celá akce měla heslo „Tanec je záležitost 
srdce, ne věku.“ Zatančily jsme i pro Klub dia-
betiků v Nemocnici Kladno a v říjnu jsme tra-
dičně vystoupily  na setkání seniorů ve Velkém 
Přítočně.

Na závěr bych chtěla poděkovat panu staros-
tovi Noskovi, obecnímu zastupitelstvu, pracov-
nicím OÚ za finanční podporu a významnou po-
moc při organizování našich výletů. Děkuji všem 
členkám výboru za nezištnou pomoc při přípravě 
programu a všem členům spolku, kteří se aktiv-
ně a pravidelně zúčastňují našich akcí a i jinak 
podporují naši činnost. x

Autor: předsedkyně spolku Marie Doskočilová

Velká Dobrá: magazín obecního úřadu . Ročník X., vydání č. 1 
Vychází 10. 8. 2019 . Vydavatel: Obecní úřad Velká Dobrá, 
Karlovarská 15,  273 61 Velká Dobrá 
Telefon: 312 691 320, e-mail: info@velkadobra.cz, 
www.velkadobra.cz. 
Produkce a grafické zpracování: Corporate Publishing, s. r. o., 
www.copu.cz . Šéfredaktor: MgA. Petra Škeříková, 
e-mail: skerikova@copu.cz 
Foto: archiv OÚ Velká Dobrá 
Tisk: TNM Print . Samostatně neprodejné

Vzpomínka
S láskou vzpomínáme na naše 
zasloužilé členy Karla Blätterbau-
era a Antonína Levého, kteří navždy 
odešli do nebeské zahrady. Karel 
aktivně pracoval do posledních chvil 
ve výboru spolku a nikdy nechyběl na 
žádné z akcí. Jeho humor nám bude 
moc chybět. Antonínovi vděčíme za 
úzkou spolupráci a hlavně financování 
našich zájezdů ze strany OÚ. Byl to 
právě on, kdo kdysi navrhl tehdejšímu 
starostovi Zahrádkovi, aby se obec 
podílela na činnosti spolku. 

Zdarma ke stažení v

MÁME VYLEPŠENÉ 
WEBOVÉ STRÁNKY!
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